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Írásbeli kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Mikor fogja el végre a Rendőrség a Teve utcai Rend őrpalota elleni támadás tetteseit? ”
címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr. Takács Albert
igazságügyi és rendészeti miniszter úrhoz.
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Példátlan bűncselekményt követtek el máig ismeretlen tettesek 2007 . február 13-án hajnalban,
amikor is lövéseket adtak le a Teve utcai Rendőrségi Központ épületére . A bűncselekmény az
egész országban megdöbbenést keltett, és joggal várta el a közvélemény a tettesek mielőbbi
elfogását. Sajnos a mai napig nem tudtuk meg, hogy kik állnak a bűncselekmény mögött ,
kinek a megrendelésére és konkrétan kik követték el a támadást.

Mostanában okkal és joggal sok szó esik arról, hogy a Rendőrség hogyan szerezhetné vissza
az eredményes működéséhez elengedhetetlenül szükséges közbizalmat . Ehhez véleménye m
szerint többek között hozzájárulhatna az is, ha végre eredményt érnének el a Teve utca i
támadás ügyében .

Fentiekre tekintettel, kérdezem a Miniszter úrtól :

1. Hol tart a nyomozás a Teve utcai Rendőrpalota elleni támadás ügyében?
2. Kinek a megrendelésére követték el a b űncselekményt ?
3. Mikor kerülnek bíróság elé az elkövetők?

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2007 . november 20 .

Dr. Kontrát Károly
Fidesz – Magyar Polgári Szövetség
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